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ČESKO: Tak jsme se včera dozvěděli, že ministr Výborný si plánuje posvítit na dotace těm,
kteří v pondělí vyjedou protestovat. Ano, to je ryzí demokracie, svoboda a ústavní právo na
protest. Ale co se divím, vládní zemědělská politika je stále otevřeněji protizemědělská.
Místo sadů jabloní bude fotovoltaika, půda bude stále více ležet ladem, místo pěstování
obilí se bude mulčovat tráva a vůbec nejlepší bude, když se všechno obilí přiveze z
Ukrajiny, kuřata z Polska, vepřové z Německa a hovězí z Argentiny.

Když se na to tak dívám, on tu ty zemědělce vlastně nikdo nechce… Přemýšlím, jestli bude Výborný
ve čtvrtek jednat stejně i s představiteli Agrární komory a Zemědělského svazu. Jestli jim také řekne,
že pokud nebudou držet hubu a krok, tak si posvítí na jejich financování…

Mimochodem… v naší zemi se vypěstují tři miliony tun obilovin na export… Tím obilím v Německu
nakrmí prasata a pak nám vozí maso zabalené ve vaničkách. Místo těchto třech milionů tun obilnin
by se u nás mohlo pěstovat krmivo pro česká prasata i české krávy. Ale… to bychom potřebovali lepší
zemědělskou politiku, která by nesměřovala k naprosté likvidaci.

Co čekat od ministra, který se už rovnou chová takto? Jaký argument bude dostatečný, aby se nechal
přesvědčit? Co měli zemědělci ještě víc udělat? Dva roky jednali. Doležal mluvil, Pýcha mluvil,
Veleba mluvil, Jandejsek mluvil, zemědělští odborníci mluvili, Lád z Ostaše jim přinesl petici s
patnácti tisíci podpisy… nic. Nula. Žádná vstřícnost. Jen arogance moci.

Priority této vlády jsou totiž někde jinde a zemědělství mezi ně rozhodně nepatří. Nikdy se tím
netajili, jen jsme dlouho nemohli uvěřit, že by něčeho podobného byli schopni.

Když se zemědělci začali po vzoru Němců, Francouzů a Poláků chystat na traktorové protesty,
najednou se bude jednat. Ale samozřejmě jen s těmi, kteří neprotestují. Vzdejte se, nic se vám
nestane. V březnu to probereme a v dubnu už budete mít jiné starosti než jezdit po Praze. Při trošce
štěstí to mezi zemědělce vrazí klín, začnou se hádat mezi sebou a až se protesty rozplynou do
vytracena, ministr se vrátí ke své původní taktice. Kašlat na ně a dál jim házet v jejich podnikání
klacky pod nohy. Však oni to jednoho dne vzdají a prodají půdu nějaké nadnárodní korporaci…

Na jatkách zakážeme chlazení masa vodou a nařídíme chladit vzduchem. Poláci se na tohle nařízení
vykašlali a hned jsou levnější. Omezíme zemědělcům používání hnojiv, zakážeme všechny postřiky,
které fungovaly. Zvedneme daň z nemovitosti, takže to prodraží nájmy orné půdy. Zvedneme rapidně
tarify na pronájem půdy ve vlastnictví státu. Co nezakáže ministr zemědělství, to zakáže ministr
životního prostředí. Takhle se to vyvlastnění dělá moderně. Žádného chlapa s puškou, že teď už
všechno patří Evropským hodnotám, kdepak. Prostě se počká, až zajdou na úbytě. Sorry jako,
ukrajinská pšenice je levnější a polská zelenina také. Oni tam pracovníci v zemědělství mají docela
výhodné daně. Tak výhodné, že většina polských herců jsou také zemědělci.

Všichni ti Gazdíci, Bendlové, Nekulové i ostatní, říkali už dávno, že budoucnost českého zemědělství
spočívá v tom, že se všechno zatravní. Akorát jsme to považovali za nekompetentní politické kecy a
mysleli si, že to takhle daleko nenechají zajít. Zdálo se to naprosto šílené. N2co tak vlastizrádného by
přece Čech Čechovi neudělal… Ale doba je prostě šílená a naplněná šílenými lidmi. Kdo by uvěřil
tomu, že si Němci vypnou jaderné elektrárny, že? Jsme sedmnáctý bundesstát, tak se svezeme s
nimi. Akorát tu nemáme německé sociální dávky.
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Grýndýl na nás… Západ do toho nainvestoval takových peněz, že udělají všechno pro to, aby se to
splnilo. A pokud to nebude fungovat, bude to chtít ještě víc grýndýlu. Všechno tady zavřeme a
všechno z ciziny dovezeme. Když se to vezme za správný konec, tak budou moci ti u koryt ještě
dlouho projídat to, co nashromáždily předchozí generace. V devadesátých letech nám sebrali naši
průmyslovou minulost. Na začátku nového století projedli přítomnost a nesplatitelně tuto zemi
zadlužili. Teď se bude projídat naše budoucnost. Sahá se na důchody a všechno malé, místní a
soukromé začíná krachovat. Liberty Steel je jen trochu víc vidět…

Buď se všichni spojíme a nebudeme hledět na dehonestaci od velkých médií, postavíme se do
jednoho šiku a nasypeme jim do toho jejich soukolí nějaký písek, nebo se všechny jejich sliby vbrzku
vyplní. Nebudete nic vlastnit a budete šťastní. Kdopak tuto smělou myšlenku hlásá? Ano, přesně on.

Buď my ukončíme grýndýl a nebo grýndýl ukončí nás
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